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1. Gennemgang af dokumentationspakken 

 

Egedal Kommune godkender regnskabet. 

 

Henlæggelserne skal vurderes løbende og det er der fokus på.  

Der har i den første tid været en høj grad af fraflytninger, det er dog 

faldende og ligger nu på et helt normalt niveau. Forklaringen er, at det 

er nyt byggeri og udgifterne til varme har været højere end forventet. 

Derudover har der boet nogen, mens de har bygget parcelhus i 

kvarteret.  

 

 

2. Målsætninger for boligorganisationen 

God og effektiv drift er et mål, og der arbejdes med LEAN.  

Der arbejdes også med at få decentrale inspektører og samdrift med 

andre afdelinger i AAB. 

AAB vil gerne bygge mere i Egedal Kommune, og orienteres om 

byggemuligheder. 

 

3. Opsamling på fælles dialogforum 

Tilfredshed med både form og indhold. Næste møde vil blive afholdt i 

foråret 2017. 


